Сопровождение к десятинам:                               08.27.23  Sunday  12:00 рм
An accompaniment to tithes:

*Я, премудрость, обитаю с разумом и ищу рассудительного знания. Любящих меня я люблю, и ищущие меня найдут меня; богатство и слава у меня, сокровище непогибающее и правда. 

Я хожу по пути правды, по стезям правосудия, чтобы доставить любящим меня существенное благо, и сокровищницы их я наполняю (Прит. 8:12-21).

"I, wisdom, dwell with prudence, And find out knowledge and discretion. I love those who love me, And those who seek me diligently will find me. Riches and honor are with me, Enduring riches and righteousness. 

I traverse the way of righteousness, In the midst of the paths of justice, That I may cause those who love me to inherit wealth, That I may fill their treasuries. (Proverbs 8:12-21).

Человек, обладающий в своём сердце премудростью Божией – это человек, который не зависит от богатства земного.

A person that has the wisdom of God in his heart is a person that does not depend on earthly riches.

Искать Бога в Его премудрости – возможно только в познании Его заповедей, постановлений и уставов. 

To seek God in His wisdom is possible only in the knowledge of His commandments, decrees, and statutes.

Одной из основополагающей пути правды – является заповедь, повелевающая почитать Бога десятинами и приношениями. 

One of the foundations of the path of righteousness – is the commandment that speaks of honoring God with tithes and offerings.

1. Благодаря именно этой заповеди, человек может выразить свою любовь к Богу и признать над собою Его власть. 

1. Thanks to specifically this commandment, a person can express his love for God and acknowledge God’s authority over himself.

2. Благодаря выполнению именно этой заповеди, его сокровищницы могут быть наполнены до избытка.

2. Thanks to the fulfillment of this commandment, his treasury can be filled abundantly.

*Давайте, и дастся вам: мерою доброю, утрясенною, нагнетенною и переполненною отсыплют вам в лоно ваше; ибо, какою мерою мерите, такою же отмерится и вам (Лк.6:38).

Give, and it will be given to you: good measure, pressed down, shaken together, and running over will be put into your bosom. For with the same measure that you use, it will be measured back to you." (Luke 6:38).

Мерой – является не количество денег, а состояние человеческого сердца, в котором эти деньги отдаются.

Measure - is not the amount of money, but the state of the human heart with which this money is given.

Молитва Давида. Приклони, Господи, ухо Твое и услышь меня, ибо я беден и нищ (Пс.85:1).

A Prayer of David. Bow down Your ear, O LORD, hear me; For I am poor and needy. (Psalms 86:1).
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